

國立臺灣大學醫學院藥學系 誠徵助理教授級以上專任教師數名 (115年2月1日起聘)

一、 應徵資格:

- (一)申請者須具有博士學位且表現傑出,並具開創性、獨立性及團隊合作精神,符合下列徵求領域專長:
 - 專長為生藥相關領域(含基於天然物化學、生物工程及生物巨分子等之研究)、藥物分析領域。
 - 專長為蛋白藥物及新模態藥物(含細胞治療、基因治療及核酸藥物等)開發領域。
 - 3. 專長為藥劑領域(含藥物遞送及藥物動力學等)。
- (二)專長為中西醫藥整合相關研究:申請者具中醫師資格及碩士或博士學位,且表現傑出,具開創性、獨立性及團隊合作精神。具碩士學位者應具相關專業性工作四年(含)以上之經驗。

以上相關資歷計算,以至起聘日期為準。

- 二、 起聘日期:115年2月1日
- 三、 檢具下列資料:除推薦函外,請寄電子檔
 - 1. 個人履歷。
 - 2. 代表性著作(最多五篇)。
 - 3. 完整著作目錄。
 - 4. 未來教學及研究計畫。
 - 5. 學經歷證件。
 - 6. 三封推薦函(由推薦人逕寄送電子檔或紙本至藥學系)。
 - 7. 其他有助於瞭解申請者背景之資料。

前6項資料不全者,不予受理。

四、截止日期:114年7月31日(四)24時前送達本系。

五、文件寄送:

臺大醫學院藥學專業學院藥學系新聘教師遴選委員會召集人

林君榮 主任 收

E-Mail: clementumich@ntu.edu.tw

100025 台北市中正區林森南路 33 號

Tenure-Track Faculty Positions (Open Rank) in NTU School of Pharmacy

- I. Qualifications of Applicants:
 - 1. Applicants specializing in the following expertises:
 - (1) **Pharmacognosy**, including Natural Product Chemistry, Bioengineering, and Biomacromolecules
 - (2) Pharmaceutical Analysis
 - (3) **Protein Drugs** and **New Modalities of Medicine**, including Cell Therapy, Gene Therapy and Nucleic Acid Drugs
 - (4) **Pharmaceutics**, including Drug Delivery and Pharmacokinetics

Applicants must:

- Hold a Ph.D. degree.
- Demonstrate proficiency in Chinese.
- Demonstrate excellence in research and potential for innovation, independence, and collaboration.

2. Applicants who are **Practicing Physicians Specialized in Integrated Chinese and Western Medicine**:

- Must hold Chinese medicine practitioner certification.
- Must meet either of the following criteria:
 - Hold a Master's degree and have at least four years of relevant professional experience.
 - Hold a Ph.D. degree.
- Demonstrate proficiency in Chinese.
- Demonstrate excellence in research and potential for innovation, independence, and collaboration.

II. Appointment Date: February 1, 2026

- III. Application Materials (electronic files only, except for letters of recommendation):
 - 1. Curriculum vitae
 - 2. Up to five representative publications
 - 3. Complete list of publications
 - 4. Statement of research and teaching plans
 - 5. Copies of academic certificates and transcripts
 - 6. Three letters of recommendation (to be sent directly by the referees via email or hard copy)
 - 7. Any other supporting materials that may assist in the evaluation of the applicant's background

Incomplete submission of items 1–6 will not be accepted.

IV. Application Deadline: July 31, 2025.

V. Submission Information:

Prof. Chun-Jung Lin

Chairman, Faculty Search Committee

School of Pharmacy, National Taiwan University

Email: clementumich@ntu.edu.tw

Address: No. 33, Linsen South Road, Zhongzheng District, Taipei 100025,

Taiwan